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Djurgårdens Alliansförening
” Sammanhållande, utvecklande, traditionsbärande”

Årsberättelse 2007 för Djurgårdens IF Alliansförening

Styrelsen för Djurgårdens IF Alliansförening, som år 1990 ombildades från Sektionsförening till Alliansförening, 
med organisationsnummer 802000-6782, avger för verksamhetsåret 2007 verksamhetsberättelse och årsredovisning.

Verksamhetsberättelse.
Alliansföreningen är ett gemensamt forum för alla DIF föreningar. Den arbetar för alla föreningarna och strävar efter 
att följa deras verksamhet. Det är i den enskilda föreningen som idrotten får sin form och utveckling.

En överblick.
Under det gemensamma varumärket Djurgårdens IF bedriver 18 föreningar sin idrottsliga verksamhet, både 
elitverksamhet och breddsatsningar. Den samlade erfarenheten på ledarsidan är enorm för att inte tala om de 
kvalitativa och kvantitativa insatser som görs. Elitverksamhet och breddidrott samverkar och behöver varandra för 
sin utveckling.
Vi är angelägna om att samhället tar ansvar för våra ungdomar och skapar bättre möjligheter kring begreppen idrott 
och livskvalitet med breda lösningar och möjligheter för alla.

Djurgårdens IF:s värderingar
Djurgårdens IF ska aktivt bidra till goda samhällsvärderingar och idrottslig utveckling av barn och ungdom i 
Stockholmsområdet.
Vid ett förtroenderåd den 3 december 2001 enades vi om en skrivning för vad en idrottsförening inom Djurgårdens 
IF bör verka för:

Ungdomssatsning, dels för att aktivera ungdomar, dels för den egna återväxten
Elitsatsning mot målet att nå högsta division
En positiv utveckling av idrotten
Att säga nej till droger

- En total jämlikhet mellan människor oavsett kön, ras, religion eller ursprungsland

Projekt.
Varumärkesprojektet är ett ständigt levande projekt. Användningen av varumärket är mycket professionellt vilket på 
alla sätt stärker vår framtoning. Tillsammans kan vi vara stolta över det värde som vi gemensamt bygger upp.
Samtidigt innebär det också att allt fler individer och företag försöker ”snylta” på våra färger. Det innebär att 
Alliansen får agera ”polis” och försöka få bort olagligt användande av varumärket.
Styrelsen kan konstatera att efterlevnaden av varumärkesavtalet är god hos våra medlemsföreningar. Detta stärker 
ytterligare värdet av vår sköld, våra färger och namnet.

Nya föreningar.
Under året har inga nya föreningar tillkommit.

Utvecklingsarbete.
Alliansen deltar nu aktivt för att hjälpa till med samordning när det gäller arenaprojekt. I slutändan är det varje 
förenings ansvar, men gentemot Stockholm stad är det klokt med en viss samordning. Både när det gäller planering 
och påtryckning. Vissa lokalprojekt kan visa sig kräva en mer aktiv roll av Allians-föreningen, men detta kräver stark 
förankring hos medlemmar innan några beslut tas.

Lokaler.
Lokaler i Sofiatornet nyttjas till bristningsgränsen till olika typer av möten arrangerade av våra medlemsföreningar. 
Ett projekt för att byta lokaler på Stadion till större och mer lämpade kommer att genomföras under kommande år.



Styrelsen.
Styrelsen har under året haft följande sammansättning:
Per Darnell, ordförande 
Anita Tegnér, kassör 
Berndt Banfors, vice ordf/sekr 
Jan-Olof Ericksson, ledamot 
Lars Erbom, ledamot 
Gunnar Lundqvist, ledamot 
Bert Niska, ledamot

Anders Beck-Friis, ledamot
Sören Berglund, ledamot
Curt Probell, ledamot
Torbjörn Althén, suppleant
Ragnar Ek, suppleant
Jan-Peder Norstedt, hedersledamot
Oscar Bernadotte, hedersledamot

Revisorer.
Björn Lindbergh - Niklas Bergström, Lars Parling (suppleant)

Styrelsen har under året haft fem ordinarie styrelsemöten. Två förtroenderådsmöten har hållits.
Vidare har ett antal arbetsmöten i kommittéform genomförts.
Inget arvode har utgått till styrelsens ledamöter.

Valberedning.
Jan-Peder Norstedt, sammankallande
Kalle Lilja
Dan Svanell

Ekonomi.
Den ekonomiska uppföljningen i föreningen är god och såväl resultat- och balansräkning följs upp regelbundet vid 
styrelsemöten. Ekonomisk redogörelse framgår av bilagd resultat- och balansräkning. Styrelsen föreslår att årets 
överskott, 95.815 kronor balanseras i ny räkning.
Det egna kapitalet uppgår vid årets utgång till 646.016 kronor.
Föreningsavgiften till Alliansföreningen har under året varit 750 kronor per år och förening.

Stockholm den 12 mars 2008
Styrelsen för Djurgårdens IF Alliansförening

Per Darnell, ordförande Anders Beck-Friis, ledamot

Anita Tegnér, kassör Sören Berglund, ledamot

Berndt Banfors, vice ordf/sekr Curt Probell, ledamot

Jan-Olof Ericksson, ledamot Gunnar Lundqvist, ledamot

Bert Niska, ledamot Lars Erbom, ledamot



DJURGÅRDENS IF ALLIANSFÖRENING RESULTATRÄKNING 2007-12-31
ALLIANSENS INTÄKTER

Medlems- och administrations-
Avgifter
Försäljning utmärkelser och märken 
Diverse intäkter (prov DIF-skon)

SUMMA INTÄKTER

ALLIANSENS KOSTNADER

Hyror och övriga lokalkostnader
DIF-domän
DIF-dokument
Varumärkesreg 
Övr externa kostnader

Resultat före finansiella 
intäkter och kostnader

Finansiella intäkter och kostnader

Ränteintäkter
Räntekostnader

Resultat efter finansiella poster

248.500
9.015

38.495

296.010

148.506
3.075
6.125

11.575
39.987 209.268

86.742

9.073
9.073

95.815

ÅRETS RESULTAT 95.815



DJURGÅRDENS IF ALLIANSFÖRENING
BALANSRÄKNING 2007-12-31

TILLGÅNGAR

Omsättningstillgångar
Likvida medel 422.051
Kundfordringar
Förutbetalda kostnader

41.124
5.020 468.195

Övriga kortfristiga fordringar 
och avräkningar 155.705

Anläggningstillgångar
Varulager 19.855

Aktier och andelar
Aktier i DIF Fotboll AB 10.100

Särskilda fonder
E Nilsson Fond 40.202
Frostell Fond 35.882 76.084

SUMMA TILLGÅNGAR 729.939

SKULDER OCH EGET KAPITAL

Kortfristiga skulder
Leverantörsskulder 7.839

Långfristiga skulder 
E Nilsson Fond 
Frostell Fond

40.202
35.882 76.084

Eget kapital 
Ingående kapital 
Arets resultat

550.201
95.815 646.016

SUMMA SKULDER OCH EGET KAPITAL 729.939



I det följande förmedlar vi lite från våra föreningar.

Alpint
Djurgårdens slalomförening bildades redan i slutet av 1930-talet och är därmed en av landets äldsta alpina 
föreningar. Man bytte under 2003 namn till Djurgårdens Alpina förening. Medlemsantalet har fortsatt öka. 
Tyvärr har inte denna vinter varit rolig sett med en alpin skidåkares ögon. Trots det har vi haft en omfattande 
verksamhet med höstläger i Sölden, Österrike, samt ett antal läger över helger uppe i svenska fjällen. De äldre 
ungdomarna har också varit på ett antal veckoläger uppe i fjällen och i Österrike. Klubben har också flera åkare på 
skidgymnasier: Carl-Filip Öster och Viking Roald går på Järpen, Jessica Israelsson går på Gällivare samt Agnes 
Åström går på Stockholms skidgymnasium.
Bäst rankad av våra juniorer just nu är Carl-Filip Öster som har 35,69 FIS-punkter i slalom och 44,13 FIS-punkter i 
storslalom (ju lägre punkter desto bättre). Bland våra damer har Jessica Israelsson 66,83 FIS-punkter i slalom och 
59,15 IS-punkter i storslalom.
Även bland de yngre åkarna finns det talanger. Denna säsong vann Olle Sundin (Herrar 10-11 år) Mälarcupen.
På FIS-tävlingar i SL i Arvidsjaur den 29/12 kom Carl-Filip Öster på 7:e plats. På FIS-tävlingar i SL i Arvidsjaur den 
30/12 kom Carl-Filip Öster på 8:e plats. På FIS-tävlingar i GS i Gällivare den 5/1 kom Carl-Filip Öster på 21:a plats 
och i GS den 6/1 kom Carl-Filip Öster på 27:e plats.
På Vemdalsslalom (SL) den 5/1 kom Carl-Johan Öster på l:a plats På Klövsjösvängen (GS) den 7/1 kom Carl-Johan 
Öster på 4:e plats.
Vid finaler i Nationella Cupen i Sunne i SL kom Agnes Åström på 23:e plats och Viking Roald på 14:e plats. I GS 
kom Agnes Åström på 46:e plats, Viking Roald på 21:a plats och Filip Roald på 28:e plats.
På USM i störtlopp kom Carl-Johan Öster på 5:e plats och på 3:e plats i Super-G.
På SM i SG kom Carl-Filip Öster på 24:e plats, Viking Roald kom på 45:e plats och Filip Roald på 56:e plats. På SM 
i DH kom Carl-Filip Öster på 34:e plats och Filip Roald på 55:e plats.

Amerikansk fotboll
Föreningen är den färskaste i Djurgårdsfamiljen. Amerikansk fotboll sökte och fick inträde i Djurgårdens IF i maj 
2004 . Djurgården Amerikansk Fotbolls tredje verksamhetsår går återigen till historien som ett år fyllt av 
ansträngningar. Föreningen har under året fortsatt att öka sin verksamhet och sitt medlemsantal i hög fart. 
Föreningen hade under 2007 fortsatt målsättningen att etablera en stark bas vilket måste anses som ett mål som 
uppnåtts. Vidare har målsättningen varit att etablera en professionell idrottslig inställning hos utövare, ledare och 
funktionärer. Djurgården Amerikansk Fotboll har sedan starten 2005 ökat sin verksamhet från en styrelse och ett 
seniorlag i division 1 till att vid utgången av 2007 omfatta en komplett amerikansk fotbollsorganisation med 
etablerade lag i PeeWee (U11, U13), U16, U19 och två seniorlag (utvecklingslag i div 2 östra samt A-lag i div 1). 
Samtliga lag har under året fullföljt seriespel.
Ekonomiskt var målet att under 2007 att fortsätta skapa förutsättningar för att generera ett ekonomiskt överskott på 
minst 50.000 kr. Detta har i år lyckats över förväntan framför allt tack vare mycket hög aktivitetsnivå ute i skolor 
genom idrottslyftet med en rejäl medlemstillväxt i juniorsegmentet. Överskottet överträffade därför budget med 10- 
tusentals kronor och stannade på ca 68.000 kr.

Årets största utmaning har att i takt med ökningen av antalet utövare kunna ställa organisatorisk styrka till 
förfogande. Särskilt avseende kunniga tränare som i fortfarande hög utsträckning utgörs av äldre aktiva spelare. Här 
har det lyckligtvis under senhösten tillkommit resurser genom intresserade föräldrar och andra som känt att de vill 
vara en del av resan att etablera en avant garde amerikansk fotbollsorganisation.

Ett mycket välbehövligt stöd till föreningen kom under sommaren när DIF Supporters Club återigen beviljade ett 
bidrag om 10000 kr för ungdomsverksamheten. Dessa pengar hjälpte verkligen till att hålla kostnaderna nere för 
juniorspelarna som med ca 100 personer åkte till Skövde för att delta i Sveriges största turnering för ungdomar 
”Dukes Tourney”.

Organisatoriskt har styrelsen under året återigen dragit ett tungt lass men nya ideella krafter har under året tillkommit 
och nu börjar arbetet med praktiska detaljer, extern kommunikation och sponsorbearbetning verkligen ta fart.



Föreningen har av styrelsen i god ordning representerats i DIF Förtroenderådsmöten samt Stockholms Amerikanska 
Fotbollsförbunds (STAFF) och Sveriges Amerikanska Fotbollsförbunds (SAFF) årsmöten och sammankomster

Föreningens juniorverksamhet växte åter kraftigt under 2007. Föreningen hade spelande lag inom alla åldersgrupper 
på ungdomssidan, dvs inom Pee-Wee (U11/U13), U16 samt U19. Samtliga lag deltog i den ordinarie matchsäsongen.

Med hjälp av beviljade medel från det så kallade Idrotslyftet har Juniorsektionen kunnat reducera föreningens 
kostnader i samband med ett antal viktiga aktiviteter i syfte att bygga upp laganda och föreningskultur för 
juniorverksamheten.

Utöver sedvanlig och tillika krävande träning och matchspel genomfördes ett SummerCamp på Älmsta i juli. Kort 
därefter deltog PeeWee U16 och U19 Dukes Toumey i böljan av augusti. SummerCamp på Älmsta var en succe. 
Cirka 60 egna ungdomar samt 10 st PeeWee från Örebro genomgick teknik-träning från morgon till kväll.
Dessemellan intogs stora mängder mat och källsmål anordnades på ett föredömligt sätt av ett gäng föräldrar. 
Resterande tid på dygnet sov ungdomarna. Innan hemresan spelade PeeWee mot Nyköping och övriga ungdommar 
bildade en härlig hejarklack. Matchen slutade oavgjort.

Stärkta av träningen och den fantastiska gemenskap som byggts upp åkte ungdomarna till Dukes i Skövde. Här 
omsattes träningen på Älmsta i spel. Samtliga motståndarlag uttryckte sin förvåning över den fantastiska 
utvecklingen som samtliga spelare gjort på individuell nivå samt som lag. PeeWee U16 och U19 vann matcher i 
turneringen, och U19 kom på en hedrande tredje plats. Slog favoriterna Göteborg efter fölägning.

Efter sommarens framgångar spelade U16 och PeeWee i höstens distriktspel med framgån i samarbete med Täby,s 
juniorer. Båda lagen gjorde under hösten spelmässiga framsteg.

Under hösten genomfördes också en stor satsning på skolverksamhet. Under september till december besöktes ett 
stort antal mellanstadieskolor i Stockholm och Huddinge inom ramen för Idrottslyftet. Skolbarnen fick på 
idrottsdagar och idrottslektioner pröva på flaggfotboll vilket har lett till att flera nya spelare strömmat till och till 
värdefulla skolkontakter.

Eftersom juniorströmningen, tack vare Idrottslyftet, blev stor, anordnades två MiniCamp på Bosön under senhösten. 
Ca 90 egna ungdommar under två helgdagar fick pröva på att känna på träning/spel med full utrustning. Samtidig 
gavs information till föräldrarna om amerikanskfotboll. De ca 60 st föräldrar som tog del av Henrik Sjöstrands 
föreläsning var väldigt nöjda. MiniCampen blev lyckade och kommer att vara återkommande del av verksamheten.

Priser och plaketter delades ut under högtidliga former. 110 individer deltog i avslutningsfesten och hela 
ungdomssektionen med alla juniortränare var närvarande, vilket gjorde att stämningen Avslutningsvis genomfördes 
en säsongsavlutning för aktiva, dess föräldrar, ledare och tränare på Hard Rock café. En trevlig lunch avnjöts, high
light-filmer från säsongen visades.

Inför spelsäsongen 2007 hade föreningen anmält två lag till seriespel, division 1 (A-laget) samt division 2 östra 
(utvecklingslaget). Tanken med detta upplägg var att kunna erbjuda samtliga oerfarna seniorspelare möjlighet till 
tillräcklig tävlingserfarenhet. Under senare hälften av våren blev det återigen uppenbart att seniortruppen kom att 
utgöras av oväntat färre spelare än vad som hade förmodats vid årets början. Detta i kombination med att 25 spelare 
enligt tävlingsbestämmelserna är låsta till A-laget, fick till följd att spelarna i utvecklings-laget fick en alltför tunn 
trupp för att kunna konkurrera på allvar. Resultatet blev därför att utvecklingslaget slutade på femte plats i division 2 
östra. Föreningen har därför beslutat att till 2008 endast anmäla ett seniorlag till spel.

A-laget lyckades under grundseriespelet i division 1 vinna fem av nio matcher samt spela en oavgjord. Tack vare 
detta tog sig därmed A-laget för tredje året i rad till slutspel i vilken man förlorade i semifinal mot årets segrare av 
division 1, Göteborg Marvels. Seniorlaget har under säsongen främst haft problem med det offensiva linjespelet där 
vi inte riktigt lyckats etablera tillräckligt med självförtroende. Med ett mycket starkt defensivt spel har vi däremot 
lyckats hejda många andra lag varför vi även denna säsong återfanns bland seriens topplag.

Säsongsresultatet måste alltså betraktas som en OK insats men med mer att önska till nästa säsong. Inför säsongen 
2008 är nyckeln att få igång vår framgångsrika vinstmaskin med målet inställt på att vinnande ta sig vidare till 
Superserien till spelsäsongen 2009

amerikanskfotboll.De


Bandy
DIF Bandy är en av Djurgårdens IF mest anrika föreningar. Två SM-guld finns på meritlistan. Dessa ligger dock 
långt tillbaka i tiden, 1908 och 1912. Djurgårdens bandy lyckades under året avancera till Allsvenskan efter 
kvalspel. Laget har dessvärre hamnat i den svåraste allsvenska gruppen och har under hösten haft svårt att hävda sig i 
en tuffa konkurrensen. Många gamla bandystorheter finns i serien såsom Örebro SK, Boltic-Göta och Västanfors. 
Hittills har Dif endast lyckats knipa en poäng i seriespelet och en nedflyttning till Div I tycks oundviklig.

Bordtennis
Djurgårdens anrika bordtennisförening återfinns idag i division 5. Man är idag långt ifrån rampljuset. Under 1950- 
och 60-talet var Dif bordtennis en av landets främsta föreningar. Storstjärnor som Tage Fliesberg (VM-finalist i 
London 1954), Björne Mellström och Bengt Grive m.fl. representerade Dif under dessa årtionden.
Föreningen har haft ett flertal seniorlag igång i seriesystemet under den gångna säsongen. Föreningen har bred 
ungdomsverksamhet som är förlagd till Liljeholmshallen och Enskedehallen.

Boule.
Djurgårdens Bouleforening är en av Dif:s färskaste och minsta föreningar. Trots detta har föreningen redan erövrat 
fyra SM-guld. Föreningen har på senare år tappat i medlemsantal och en av styrelsens viktigaste uppgifter är att öka 
medlemsantalet.

Brottning
Djurgårdens brottning startade upp redan 1911. Under årens lopp har ett stort antal svenska mästerskap erövrats, det 
senaste 1969. Många kända brottarprofiler har representerat Dif. Frank Andersson - en av våra största brottare 
genom tiderna - brottades i Dif-dressen på 1970-talet. Djurgårdens brottare håller idag till i Vällingbyhallen i 
Stockholm. Föreningen har idag 42 registrerade medlemmar. Av dessa är ett 30-tal ungdomar som tre gånger i 
veckan tränar brottning. Dennis Åbom och Robert Toth har haft huvudansvaret för träningen. Av personliga skäl har 
dessvärre båda avsagt sig fortsatt engagemang i föreningen. Föreningen har under hösten engagerat två andra tränare 
i Mikael Sehlin och Leon Kessidis. En handfull nybörjare har böljat tävla i de av Stockholms Brottningsförbunds 
anordnade tävlingarna. Föreningens kontrakt med Idrottsförvaltningen i Välling-byhallen sades upp från 
förvaltningens sida under våren. Efter kontakter med förvaltningen har en överens-kommelse träffats, att föreningen 
disponerar lokalen tre kvällar per vecka. Lokalen ska också delvis byggas om och anpassas efter såväl brottningens 
behov som andra intressenters. På grund av låg tävlingsaktivitet har kostnaderna för tävlingar varit låga. Ekonomin 
är därför under kontroll. Dessvärre råkade föreningen ut för en materialstöld under hösten som kostat ca 30.000:-. 
Brottningsföreningen ser trots allt med tillförsikt på framtiden med ett ökat intresse för brottning bland stadens 
ungdomar.

Bowling.
Djurgårdens herrbowlare har under de senaste åren pendlat mellan Allsvenskan och Division I. Allsvenskan är 
landets näst högsta bowlingserie. Djurgårdens bowlare har sin hemmaplan i Vårbyhallen i Stockholms södra förorter. 
Föreningen är livaktig och har ett flertal lag i seriespel både på herr- och damsidan. Föreningen har under senare år 
varit arrangör av flera mästerskaptävlingar.

Boxning
Djurgårdens boxning fyllde under 2007 hela 90 år. Boxningen är sett till erövrade SM-guld Djurgårdens 
framgångsrikaste förening. Ett tidigt försök att starta upp boxning inom Djurgården skedde dock redan 1913 då den 
mångsidige djurgårdsatleten Eskil ”Esse” Schulman togs sig an den fruktade amerikanen Kid Johnson i en batalj som 
avhölls på restaurang Riche. Schulman avgick med segern efter det att amerikanens byxor spruckit. Genom åren har 
boxningen haft många profiler, bl.a. Olle Tandberg, Nisse Ramm och i modem tid George Scott. Dif Boxning 
lyckades även 2007 att bli bästa klubb på Herr-SM som avgjordes i Sundsvall i april. Guldmedaljerna erövrades av 
Bashir Hassan i fjädervikt och Naim Terbunja i mellanvikt. Rasul Musaeev plockade hem bronsmedaljen i lätt 
weltervikt. I övrigt har vi kunnat notera två JSM- guld genom Rasul Musaeev och Aydar Aytmatov. Dif har även 
varit flitigt representerat i landslagen. I A-landslaget för herrar har laget till och från bestått till minst hälften av 
djurgårdare. Djurgårdens IF är för övrigt en av de mest livaktiga boxningsklubbarna i landet för tillfallet. Föreningen 
arrangerar under säsongen ett flertal tävlingar med både nationellt som internationellt deltagande. Dif Boxning är 
idag den boxningsklubb i Stockholm med omnejd som kan uppvisa störst antal tävlingsboxare, alltifrån elit till 



juniorer och ungdomar. Även på damsidan har vi hållit oss väl framme med bl.a. ett silver för Adriana Siljendahl på 
Ungdoms-SM. Vi har även en omfattande motionärsverksamhet som genererar goda intäkter till den övriga 
verksamheten. Föreningens ekonomi är god och den närmaste målsättningen är att för tredje året i rad bli bästa klubb 
på Herr-SM, samt att få med en eller flera deltagare till sommarens OS i Peking.

Damfotboll
Under året 2007 har DIF DFF genomfört damallsvenskan där man tog stora silvret och Svenska Cupen damer där 
man förlorade i omgång 5 mot Sunnanå SK. I stort kan man säga att föreningen är nöjd med säsongen, även om vi 
hade sett fram emot att få spela i Womens Cup. Dock förlorade Umeå IK finalen mot Arsenal, varför vi inte fick den 
eftertraktade platsen i cupen.
Idag är Djurgården rankad 12 i världen och 5 i Europa.
Man bygger ett lag underifrån genom en fokuserad utveckling av ungdomen, samt fyller på uppifrån med en och 
annan klasspelare som vill komma till klubben. Dessa spelare ser med tillförsikt fram emot spel i Womens Cup 
(Champions league för damfotbollen) och höjd ranking. Damallsvenskan räknas idag som världens bästa liga. Under 
säsongen har vår mest uppmärksammaste värvning varit Ariane Hingst från Tyskland.
En ekonomi i balans är nödvändig för vår fortsatta framgång.
Under året har vi omsatt c:a 3,5 Mkr, vilket inte ännu är i nivå med vad vi räknar med behövs för att vara bland 
topplagen i Sverige och Europa. Vi har dock genom hårt jobb lyckats med att få ihop resultatet till ett svagt positivt, 
och återställt hela det negativa egna kapitalet på - 1 Mkr som vi hade 2003. Vi räknar med att behöva öka vår 
omsättning med c:a 1,5 Mkr till 2008.
Ungdomssatsning och föryngring av truppen är satsning för framtiden.
Vårt samarbete med Älvsjö AIK och Bollstanäs SK fortsätter och fördjupas. Tillsammans organiserar vi c:a 50 
flicklag. DIF DFF kommer att fortsätta med att sätta upp elitlag i de övre junioråldrarna, medan 
samarbetsföreningama satsar stort på bredden. Inom Djurgårdsfamiljen organiserar herrfotbollen flicklag i de yngre 
åldrarna.
Tillbaka till vårt ursprung - den ideella föreningen.
Att organisera elitfotboll kräver stor professionalism och god ekonomi. Det betyder inte att man inte skulle kunna 
bedriva verksamheten inom ramen för den ideella föreningen. Vi har tidigare opererat utifrån ett idrottsaktiebolag, 
men går från och med 2008 tillbaka till att bedriva all verksamhet inom föreningen. Idrotten har en stor och stark 
tradition av ideella föreningar och mycket av det arbete som krävs under säsong genomförs av människor utan annan 
ersättning än tillfredsställelse och gemenskap. DIF DFF vill förstärka detta och tydliggöra de insatser som krävs. 
Framförallt vill vi engagera unga människor, både som medlemmar och för att hjälpa till i våra arrangemang. Under 
året har vår evenemangsorganisation växt och fungerat mycket väl.
Våra lag måste jobba med gemensamma mål.
Två ungdomselitlag har funnits inomm DIF DFF, F93 och F94. Lagen tränar 2 ggr per vecka och deltar i ett antal 
cuper för att få matchträning. Några spelare har fått chansen under året att träna med seniorlaget, för att få en 
föraning om vilka krav som ställs. Vår målsättning är att kunna lyfta 1-2 spelare per år upp till seniorlaget. Under 
året har två spelare i F93 till och med spelat match i seniorlaget. En del av träningarna för flicklagen sker i anslutning 
till seniorlagets träning.

Fotboll.
Fotbollen är en av Djurgårdens IF:s äldsta föreningar. Redan i slutet av 1800-talet startades fotbollsverksamheten 
upp. Under årens lopp har hela 11 svenska mästerskap erövrats, det senast 2005.
Djurgårdens fotbollslag når så gott som varje år bra placeringar i Allsvenskan och 2007 var inget undantag. Laget 
hade chans på guldmedaljen fram till sista omgången men hamnade slutligen på en tredjeplats. Detta innebär att 
Djurgården kvalificerade sig för spel i Uefa-cupen 2008 vilket var ett uttalat mål för säsongen.

I Svenska Cupen gick det dock inte lika bra, i tredje omgången blev det respass efter en förlust på straffar mot 
Gefle IF.
I U21-Allsvenskan gick Djurgården till slutspel efter en andraplats i serien. I kvartsfinalen slog man ut 

Helsingborg, i semifinalen blev dock Elfsborg för svåra.
I Juniorallsvenskan kvalificerade Djurgården sig för slutspel, men åkte ut i första slutspelsomgången mot BK 

Häcken.
Det pojkallsvenska laget gjorde en strålande säsong och andraplats i serien innebar slutspel. Väl där tog man sig till 

SM-final efter segrar mot Västerås IK, GIF Sundsvall och Landskorna BoIS. SM-finalen spelades på Stockholms



Stadion mot Malmö FF. Tyvärr blev MFF något för svåra i finalen, men ett mycket fint SM-silver krönte lagets 
säsong.

Fäktning
Djurgårdens fäktning fyller under 2008 50 år. Föreningen startades upp 1958 av fäktmästaren Bela Rerrich som fram 
till sin död 2005 ledde föreningen till stora sportsliga framgångar. Ett flertal OS-, VM-, EM- och SM-medaljer har 
erövrats genom åren. Föreningen har sin hemvist i Hjorthagen där fäktlokalen är belägen i anslutning till Ropstens t-
banestation. Föreningen arrangerar varje år den internationella turneringen Challenge Bernadotte som lockar ett stort 
antal nationers faktare till Stockholm. Den största framgången under 2007 var Calle Frisells 6:e plats vid EM i Gent i 
Belgien. Dif:s andre deltagare, Robert Dingl placerade sig på 49:e plats.

Golf
Djurgårdens golfförening genomförde sitt 1 l:e verksamhetsår 2007. Föreningen bildades 1996 på initiativ av främst 
Glenn Schiller, tidigare framgångsrik fotbollsspelare i Djurgården och IFK Göteborg. Föreningen har ett samarbete 
med Huvudstadens Golf AB och man har disponerat fyra banor i Stor-Stockholmsområdet. Under säsongen 
genomfördes Huvudstadens Golf Invitational samt klubbmästerskapet. Vinnare i herrarnas klubb-mästerskap blev 
föreningens ordförande Glenn Schiller och på damsidan vann Camilla Wredh. I Huvudstadens Golf Invitational 
segrade Dif:s Clas Andersson. Föreningen har som målsättning att öka medlemsantalet till 500 och på sikt verka för 
en egen golfbana.

Handboll
Handboll har spelats i Djurgårdens IF sedan 1934 då man startade i lägsta serien. Redan efter fyra år var man i SM-
final mot Västerås IK. Dif Handboll spelade så sent som för några år sedan i landets högsta serie, Elitserien. Nu 
återfinns man i Division I Norra där man böljat om med ett gäng mycket lovande ungdomar. Laget nosar för tillfallet 
på en kvalplats till Allsvenskan. Verksamheten har under senare år varit mycket turbulent med dålig ekonomi och 
med avhopp både på ledar- och spelarsidan. Nu verkar det finnas en stor framtidstro i föreningen och man är på väg 
att komma till rätta med problemen både beträffande ekonomin och den sportsliga biten.

Handikappfotboll
Verksamheten 2007 inleddes med att redan den 6 januari fira föreningens 10-årsjubileum. Föreningen grundades den 
22 januari 1997 och de första tio åren har varit framgångsrika. Medlemmarna har genom fotbollen getts möjlighet att 
på egna villkor och utifrån egna förutsättningar få träna och tävla tillsammans med jämbördiga, i allt från lokala till 
stora internationella arrangemang. Tillsammans genomfördes inte mindre än 655 samman-komster och 8.183 
individuella deltagaraktiviteter under dessa år. Ett tydligt bevis på att det är viktigt att vår förening och verksamhet 
finns till. 57 medlemmar och anhöriga deltog på plats i firandet som genomfördes i Globen med hjälp och stort 
ekonomiskt stöd av DIF Hockey.
Fotbollsverksamheten har bedrivits i två lag, Lag Tigers och Lag Panthers. Vinterträningen har bedrivits på Spånga 
IP och under sommarhalvåret har träningen varit förlagd till Hjorthagens IP. Föreningen deltog i östra regionens 
seriespel med båda lagen, Panthers i div. 3 och Tigers i div. 5. Slutplaceringen i seriespelet blev för Panthers del en 
2: a-plats i div. 3 och för Tigers en 5:e-placering i div. 5. Lag Panthers deltog även i SM som 2007 avhölls i 
Kungsbacka. Panthers tog hem silvermedaljerna efter väl genomförda matcher.
En uppskattat träningsläger genomfördes på Lillsved i augusti där 14 spelare och anhöriga tränade på samma planer 
som VM-laget från 1958. Lagen har även under året spelat ett antal träningsmatcher, bl.a. har man mött Hammarby 
IF i maj. Som avslutning på året spelades två träningsmatcher i Spångahallen i december, även denna gång stod 
Hammarby för motståndet.
Sammanfattningsvis har det under 2007 i föreningens regi genomförts totalt 84 sammankomster. Ett problem för 
föreningen är bristen på tränare. Föreningen tar därför tacksamt emot fler tränare. Man vill också från styrelsens håll 
se flera spelare på träningarna. Vid alltför många träningstillfällen uteblir flera av föreningens spelare för att dyka 
upp när det blir matchdags. Styrelsen vill avslutningsvis tacka alla som stött föreningens verksamhet under 2007. En 
djurgårdare latar sig aldrig - styrelsen ser fram emot 2008 med Er alla.

Innebandy
Djurgårdens innebandyförening bildades 1990. Damlaget återfinns i div. 2 och herrarna i div. 4. Herrlaget sladdar 
betänkligt i sin serie och risken för nedflyttning är överhängande. Hemmaplan för båda lagen är Eriksdalshallen. 
Intresset för spel i Djurgården innebandy kommer att sökas i första hand inom vårt upptagningsområde 
Östermalm/Hjorthagen och då i de grundskolor som finns där. I andra hand kommer spelare att sökas inom övriga



Stockholmsområdet. Se över samtliga tränares/coachers utbildning och tillgodose att dem ligger på rätt nivå för 
respektive lag dem ansvarar för. Om inte skall dessa personer vidareutbildas via StIBF. Samt till se till att 
föreningens policydokument efterlevs. Driva fadderverksamhet framåt tillsammans med respektive dam- och 
herransvarig för att skapa en större samhörighet mellan våra senior och ungdomslag. Eftersom föreningen inte har en 
egen hall där samtliga lag tränar, är fadderverksamheten mycket viktig för klubbsammanhållningen. Det är också en 
utmärkt grogrund för rekrytering av framtida ungdomsledare bland de seniorspelare som får blodad tand.

Ishockey.
Ishockey har spelats i Djurgården sedan 1920-talet. De första SM-tecknen tog hem redan 1926. Totalt är föreningen 
Sveriges i särklass mest meriterade ishockeyförening med hela 16 SM-guld i prisskåpet.
För andra året i rad missade Djurgården SM-slutspelet. Dif hängde dock bra med i serien och det var först i sista 
omgången det stod klart att Dif inte var bland de åtta lag som gjorde upp om SM-bucklan. En ödesdiger förlust borta 
mot Linköping innebar att LHC och inte Dif tog sig till slutspelet. Fredrik Bremberg var tillsammans med unge 
Patrik Hömqvist helt outstanding i många matcher. Bremberg vann Elitseriens poängliga i stor stil och var den 
bidragande orsaken till att Dif-supportrarna slapp genomlida ett nervigt kvalspel.
Säsongen 2007/2008 har börjat betydligt bättre än tidigare. Laget ligger på en betryggande plats i mitten på tabellen. 
Ett par nyförvärv i finländaren Ossi Vänninen och Niclas Anger och en pånyttfödd Niklas Danielsson har gett en helt 
annan stabilitet i spelet än tidigare. Längst bak har Daniel Larsson spikat igen kassen vilket inneburit att han fått 
prova på spel i Tre Kronor.

Konståkning
Djurgårdens Konståkning grundades 1956. Inför säsongen har det introducerats helt nytt bedömningssystem och 
tävlingsupplägg. Tävlingarna bedrivs nu som klubb- eller stjärntävlingar.
Verksamheten har bedrivits i grupperna Tävlingsåkare (B och C åkare), Blå grupp (stor resp liten), Teamåkningen 
samt Skridskoskola. Tävlingsåkarna är 14 stycken som tränar ca 4-5 ggr/vecka under ledning av Veronica 
Magnusson. Samtliga med något undantag, tävlar regelbundet under säsongen.

Även de blå grupperna har letts av Veronica Magnusson, som dragit ett tungt lass under säsongen. Några i denna 
grupp har efter genomförda tester deltagit i mindre tävlingar och fortsätter som tävlingsåkare nästa säsong. 
Klubben har en åkare, Nora Ask med i Sthlmsförbundets elitprojekt ”morgondagare”.
.DIF Konståkning har bedrivit barnskridskoskola under perioden. Ansvarig från styrelsen har varit Tomas Pleibom. 
Under höst- och vårsäsongen har 25 barn åkt en gång per vecka på Mälarhöjdens IP. Tränare i Mälarhöjdens ishall 
har varit Sanna Salo, Maja Johannesson och Helena Sjödell.
Beroende på ombyggnad och därefter mögelangrepp mm öppnades aldrig Zinken under hösten, vilket slog hårt mot 
vår verksamhet. När väl Zinken öppnades efter jul, blev det problem med istider, men trots det och stort tålamod från 
tränare, föräldrar och barn, så har vi haft ca 40 barn som tränat med Helena Sjödell, Ingrid Sjödell, Brigitta Sjödell 
och Gustav Persson en gång i veckan. Under eftersäsongen har vi haft en liten grupp på 7 barn som tränat på Stora 
Mossen.

Detta var tredje säsongen som Team Northern Light har varit verksamma i DIF Konståkningsförening. Ann 
Kekonious har representerat laget i föreningsstyrelsen.

Laget har fortsatt att utvecklas under året och teamet var en hårsmån från att kvalificera sig för att representera 
Sverige i junior VM. För sin prestation fick medlemmarna mottaga Stora diplomet vid DIF-allianses årsmöte i mars 
2007. Säsongen inleddes med läger i Landvetter med träning för den världsberömda tränaren Andrea Dohany och 
utöver de tre uttagningstävlingarna till junior VM, tävlade laget i SM och internationellt i Snowflake Trofén i 
Zagreb.
Under året ändrade ISU reglerna genom att reducera antalet åkare från 24 med 20 på is till 20 med 16 på is.
Under säsongen har teamet tilldelats 20 000 kr från Riksidrottsförbundets satsning ”handslaget”. Pengarna har 
använts för att utveckla teamåkningen och för att behålla åkarna inom sporten.
Kommande säsong planerar teamet fortsatt utveckling genom att återigen delta i Andrea Dohanys teamläger i augusti 
tillsammans med sina tränare Catherine Kalbhenn och Malin Bengtsson.
Det är stor konkurrens om istiderna i Stockholm. Trots detta har vår tilldelning varit god under säsongen. Under 
eftersäsongen har vi haft ett samarbete om istiderna med SASK och SKK.
Under säsongen har våra åkare tränat i Husbyhallen, Stora Mossen, Mälarhöjden, Zinkensdamm och på 
Johanneshovs Isstadion.



Föreningen arrangerade ett sommarläger under vecka 33, 2006 för ca 30 deltagare i Sätra Ishall. Tränare var 
Veronica Magnusson, Sofi Perneby och Helena Sjödell.

Under året har Anders Hillbur och Tomas Pleibom genomgått utbildning för funktionärer. 
Gustav Persson har genomgått tränarutbildning och Sanna Salo domarutbildning.

Efter höstterminen anordnades en juluppvisning i Mälarhöjdens ishall den 10 december och efter vårsäsongen 
avslutades med en fantastisk föreställning av musikalen ”Grease”, med deltagande av klubbens samtliga åkare inkl. 
team-åkarna. En verkligen fin säsongsavslutning där samtliga åkare fick prova på verksamheten show. Detta möjlig 
tackvare bidrag från RFs satsning Handslaget med 50 000:-. Se separat utvärdering av projektet Dif Angel 
showgrupp.

Under året har föreningens åkare tävlat flitigt. Många fina resultat har uppnåtts. Särskilt bör nämnas Emma 
Johannesson, som efter att ha testat upp sig till ungdom B, vann Sthlm Cup finalen i sin nya klass, liksom hon också 
gjorde förra året.
Kanske kan också nämnas Tyresö Cup, där klubben hade fyra åkare anmälda till lördagens tävlingar och samtliga 
fyra vann sin respektive klass. En verklig höjdpunkt för åkarna och för klubben.
Vid Djurgårdens Alliansens årsmöte tilldelades det Stora Diplomet till Teamet för sina internationella framgångar 
under 2006.
Efter förra säsongens lyckade arrangemang av den egna tävlingen Isprinsessan, arrangerade vi också denna säsong 
en stjärntävling med detta namn. Dessvärre hade vi fått tävlingshelg i anslutning till sportlovet, vilket påverkade 
deltagarantalet. Tävlingen genomfördes under en dag med hjälp av stort engagemang av ett flertal föräldrar och 
genererade ett ekonomiskt överskott till klubben.
Vi hade vårt sedvanliga sommarläger vecka 33. Vi genomförde i Djurgårdens regi en stjärntävling DIF-piruetten, en 
deltävling för C-åkare i Stockholm Cup, den 24 november med lyckat resultat. Vi fick första A-åkaren i föreningen 
på några år, Vicky Emmanouil, i miniorklassen, efter att hon testat upp. Hon vann därefter dessutom sin första 
tävling som A-åkare och kvalificerade sig till Stockholm 
Cup-finalen. Följande åkare har kvalificerat sig till Stockholm Cup final i sina 
resp klasser (det gör man om man kommer 1:a, 2:a eller 3:a i en 
deltävling): Vicky Emmanouil (Minior A), Stephanie Forslund (Ungdom 
13B), Anna Hillbur (Ungdom 13 C), Nora Ask (Minior B),Natalja Djordjevic 
(Minior C) och Hanna Steinerz (minior C) 
Föreningens ekonomi är i fortsatt god balans.

Orientering,
Djurgårdens orienteringsförening är till medlemsantalet den minsta av Dif:s föreningar. Verksamheten bedrivs främst 
på motionsnivå. Föreningens medlemmar har deltagit i ett flertal tävlingar under året och det är främst på 
”oldboyssidan” som man har haft framskjutna placeringar.


